
Protokół Nr 37/14
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury,

Opieki Zdrowotnej i Sportu
w dniu 25 czerwca 2014 roku.

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 12:00, zakończono o 12:50
Przewodniczyła: Jerzy Wierzbicki -Przewodniczący Komisji
Protokółowała: Joanna Korzeniewska- inspektor w Biurze Obsługi Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji- wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji- zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia w Gminie Sokółka programu

przyznającego uprawnienia rodzinom wielodzietnym "Karta Dużej Rodziny".
4. Projekt uchwały w sprawie określenia czasu bezpłatnego pobytu dziecka w

przedszkolu oraz opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola prowadzone przez
Gminę Sokółka.

5. Projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w
żłobku utworzonym przez Gminę Sokółka oraz określenia maksymalnej wysokości
opłaty za wyżywienie w żłobku.

6. Projekt uchwały w sprawie ustalenia ulg za usługi przewozowe środkami transportu
zbiorowego komunikacji miejskiej w Sokółce oraz rodzaju dokumentów
poświadczających uprawnienia do korzystania z ulgowych przejazdów osób.

7. Projekt uchwały w sprawie cen biletów za korzystanie z obiektów Ośrodka Sportu i
Rekreacji w Sokółce.

8. Projekt uchwały w sprawie wzniesienia popiersia Świętego Jana Pawła II przy
Gimnazjum Nr 1 w Sokółce.

9. Wolne wnioski

Ad.l.
Otwarcie i przyjęcie porządku obrad.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia w Gminie Sokółka programu przyznającego
uprawnienia rodzinom wielodzietnym "Karta Dużej Rodziny" przedstawił Zastępca
Burmistrza Krzysztof Szczebiot.
Radna J.Wysocka zapytała ile rodzin zostanie objętych tym programem i czy już wpłynęły
wnioski.



Z-ca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił, że w tej chwili złożonych 8 wniosków na kartę
ogólnopolską. Tym programem może być objętych na dzień dzisiejszy 264 rodziny.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie określenia czasu bezpłatnego pobytu dziecka w przedszkolu oraz
opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola prowadzone przez Gminę Sokółka
przedstawił Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot.
Radny J.Panasiuk zapytał czy są plany redukcji etatów w przedszkolach.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił, że nie tylko w Przedszkolu Nr 2 dla jednej z Pań
kończy się okres umowy na czas określony.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.S
Projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w żłobku
utworzonym przez Gminę Sokółka oraz określenia maksymalnej wysokości opłaty za
wyżywienie w żłobku przedstawił Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie ustalenia ulg za usługi przewozowe środkami transportu
zbiorowego komunikacji miejskiej w Sokółce oraz rodzaju dokumentów poświadczających
uprawnienia do korzystania z ulgowych przejazdów osób przedstawił Zastępca Burmistrza
Krzysztof Szczebiot.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie cen biletów za korzystanie z obiektów Ośrodka Sportu i Rekreacji
w Sokółce przedstawił Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisjajednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.8
Projekt uchwały w sprawie wzniesienia popiersia Świętego Jana Pawła II przy Gimnazjum Nr
1 w Sokółce przedstawił Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.9
Wolne wnioski

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczyła
Jerzy Wierzbicki


